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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

 

2024.gada 5.septembris                                                             protokols Nr. 20. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 02.09.2024.plkst. 12:21 

- atklāta 05.09.2024. plkst. 12:30 

 

Darba kārtībā: 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par īres līguma pagarināšanu kvalificētam speciālistam, D.Ē.;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības programmas 2024. – 

2027.gadam apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

3. Par atteikumu saskaņot būves nekustamajā īpašumā "Meijas", Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

4. Par būves saskaņojumu īpašumā "Ziedonis Nr.514" (adrese Ābolu iela 17, Katlakalns);  

5. Par divu ēku izvietojuma saskaņojumu īpašumā Cīruļu ielā 1, Baložos;  

6. Par nekustamā īpašuma Kļavu iela 2, Baldonē, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā,  atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu;  

11. Par dzīvokļa īpašuma Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, Ķekavas pagastā, atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi 

12. Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā  nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

13. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Smailes”, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

14. Par nekustamā īpašuma “V6”, Ķekava, sadalīšanu;  

15. Par atļauju turpināt zemes ierīcības projektu un atkārtotu zemes ierīcības projekta 

nosacījumu izdošanu nekustamā īpašuma “Baltiņi” Alejās, Ķekavas pagastā, sadalei;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  Vecupes ielā 7, Baldonē. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

17. Par Ķekavas novada Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu;  

18. Par saistošo noteikumu ''Par pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā Ķekavas 

novadā" apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi 

19. Par Ētikas komisijas par bāriņtiesas nodarbināto pārkāpumu izvērtēšanu izveidošanu un 

sastāva apstiprināšanu;  

20. Par papildus līdzekļu piešķiršanu “Pļavniekkalna sākumskolas esošā  korpusa pārbūve” 

realizēšanai;  

21. Par finansējuma piešķiršanu nojumes-vasaras klases būvniecībai Daugmales pamatskolas 

pirmsskolas grupas “Namiņš” vajadzībām;  

mailto:novads@kekava.lv
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22. Par papildus finansējuma piešķiršanu Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves 

būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā,  būvekspertīzes veikšanai.  

Piebalsotie jautājumi 

23. Par naudas balvas piešķiršanu; 

24. Par Sapņu un Kameņu ielas pamatnes sagatavošanu melnā seguma uzklāšanai; 

25. Par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja Viktorija Baire, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektora vietnieks Jolants Austrups; 

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Jaunatnes lietu speciālistes Zane 

Sniķere un Vita Priževoite. 

Sociālā dienesta Ģimenes atbalsta dienesta vadītāja Astra Antipova. 

Sēdē nepiedalās: Indra Priede. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Viktorija Baire atklāj domes kārtējo sēdi. Viņa informē, ka attaisnojošu iemeslu dēļ Indra Priede 

sēdē nepiedalīsies un Juris Jerums sēdē piedalīsies attālināti. 

 

 

 

Par darba kārtību 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību. Viņa informē, ka ir iesniegti vairāki priekšlikumi darba 

kārtības papildināšanai. 

Viktorija Baire, Aigars Vītols, Gatis Līcis un Juris Žilko komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu – “Par Sapņu un Kameņu ielas pamatnes sagatavošanu 

melnā seguma uzklāšanai”, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Iekļaut darba kārtībā un izskatīt kā pirmo jautājumu "Par naudas balvas piešķiršanu", 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Gata Līča - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par domes komiteju sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, 

Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko - 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par Ētikas komisijas sastāva maiņu, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 3 (Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtību sakārto atbilstoši priekšlikumiem un Baire aicina balsot par koriģēto sēdes darba 

kārtību 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 5.septembra sēdes darba kārtību. 
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PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

24. 
Par naudas balvas piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.21:30) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – sagatavots lēmuma projekts par naudas balvas piešķiršanu 

diviem mūsu novada sportistiem par viņu sasniegumiem olimpiskajās un paralimpiskajās spēlēs 

Parīzē. Riharda Snikus sasniegums ir nenovērtējams ieguldījums zelta medaļa, kas popularizē 

sportu un mūsu novadu, tāpat Naura Mieža ieguldījums sporta un novada popularizēšanā būtu 

novērtējams ar naudas balvu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Jānis Zvaigzne. Andris Vītols, Rihards Gorkšs, Aigars 

Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Riharda Gorkša - 

Piešķirt 1000 Eur novadniekam A.Čavaram, kurš bija komandā ar N.Miezi, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 3 (Andris Ceļmalnieks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko par balsojumu – viņš norāda, ka tiem deputātiem, kas nepiedalās balsojumā, parasti lūdz 

paskaidrot iemeslus. 

Baire norāda, ka, ja ir interešu konflikts, tad deputāti paši parasti sniedz paskaidrojumu, bet ir 

reizes, kad kāds deputāts nepiedalās pārliecības dēļ. Viņa vēlreiz jautā, vai kāds vēlas izteikties 

par balsojumu, bet neviens nepiesakās. 

Priekšlikums netika atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 2 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt naudas balvu Ķekavas novada iedzīvotājam Rihardam Snikus, par Parīzes 

paralimpiskajās spēlēs sasniegtajiem rezultātiem un un Naurim Miezim par Parīzes 

olimpiskajās spēlēs sasniegtajiem rezultātiem.  

Lēmums pielikumā.   
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par īres līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.32:38) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – pašvaldība saņemts iesniegums no pašvaldības izglītības 

iestādē strādājoša pedagoga par dienesta dzīvokļa īres līguma pagarināšanu. Jautājumu 

izskatīja komitejā, materiāliem pievienots darba līgums, kurš ir beztermiņa, personai nav īres vai 

komunālo maksājumu parāda, tāpēc nav šķēršļu īres līguma pagarināšanai. Komiteja sniedza 

pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt D.Ē. dzīvojamās telpas – dzīvokļa Gaismas ielā 19  k-3, Ķekavā, Ķekavas 

novadā, īres līgumu līdz 2027.gada 31.augustam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

2. 
Par Bērnu tiesību aizsardzības programmas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.34:28) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – jautājums saistīts ar ANO bērnu tiesību konvenciju, kas 

Latvijai, ka dalībvalstij ir jārespektē un jānodrošina konvencijā paredzētās tiesības ikvienam 

bērnam. Bērnu tiesību aizsardzības programma un plāns tapuši atbilstoši šai konvencijai, kur 

Latvijai, kā dalībvalstij reizi piecos gados jāiesniedz ziņojums par pasākumiem, ko Latvija ir 

veikusi konvencijā minēto tiesību īstenošanai un par panākumiem šo tiesību ievērošanā. 

Ziņojumu sagatavo no visas Latvijas pašvaldību mājaslapās publicētajiem dokumentiem bērnu 

tiesību aizsardzības jomā, tāpēc pašvaldībā izstrādāta šī programma un plāns. Šos dokumentus 

ir izstrādājusi Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupa sadarbībā a Bāriņtiesu, Sociālo 

dienestu, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldi, Pašvaldības policiju un Labbūtības centru. 

Tālāk Jēkabsone pārstāsta sagatavotā dokumenta saturu. Komitejā jautājumu izskatīja divas 

reizes, pēdējā reizē tas guva atbalstu un komiteja virzīja tālāk uz domes sēdi. Viņa saka paldies 

viesiem, kas bija iesaistīti normatīvā dokumenta izstrādē. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Astra Antipova, Andris Vītols, 

Valts Variks, Juris Žilko, Viktorija Baire, Linda Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko - 

Atgriezt dokumentu precizēšanai un virzīt izskatīšanai tuvākajā Sociālo lietu komitejā un 

Finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Andris Ceļmalnieks balsoja par,  tomēr viņš lūdz turpmāk vienā priekšlikumā neapvienot trīs 

lietas, jo piekrīt atgriezt dokumentu precizēšanai, tāpat piekrīt skatīt to Sociālo lietu komitejā, 

tomēr nedomā, ka šo jautājumu jāizskata Finanšu komitejā. 

Juris Žilko balsoja par, saka paldies par atbalstu un uzskata, ka materiāli satur arī daudz 

finanšu informācijas, un, to uzzinot, viņš pielaboja priekšlikumu, iekļaujot Finanšu komiteju. 

Andris Vītols balsoja par lai gan viņš sagaidīja, ka tiks nobalsots arī par viņa priekšlikumu.  

 

Pārrunā par nākamo priekšlikumu un balsošanu par to. Pēc pārrunām Baire aicina balsot par 

Andra Vītola priekšlikumu. 

 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola - 

Jautājumu atkārtoti skatīt apvienotajā komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs), "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Valts Variks balsoja par pirmo priekšlikumu, jo uzskata, ka šādi jautājumi jāizskata gan Sociālo 

lietu, gan Finanšu komitejās, šajā balsojumā viņš atturējās, jo dokumentā daudzās vietās ir 

atsauce uz pašvaldības budžetu, tāpat jautājums nav tikai par šo gadu, bet vairākiem gadiem uz 

priekšu, un tāpēc jābūt prognozei, vai pieņemot šādu dokumentu pašvaldība apņemas kaut ko 

papildus ieguldīt, vai nē.  

Andris Vītols balsoja par, viņš piekrīt Varika viedoklim un norāda, ka jautājums skar, piemēram, 

arī drošību, tas ir viens no būtiskākajiem plānošanas dokumentiem pašvaldībā, tur ir arī visi 

neatļauto vielu aprites jautājumi, tāpēc jautājumu vajadzētu izskatīt arī Drošības komitejā, 

diemžēl balsojums ir tāds, kā ir. 

Juris Žilko balsoja par, bet viņš vēlas iedrošināt komiteju vadītājus, jo nav tāda spēka, kas liegtu 

jautājumu izskatīt arī citās komitejās. 
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Jautājums atgriezts izskatīšanai komitejās. 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par atteikumu saskaņot būvju izvietojumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:08:17) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu legalizēt 

divas palīgēkas šīs personas īpašumā. Jautājumu izskatīja speciālisti un no kopējā plāna 

secināms, ka abas būves, kurām nepieciešams saskaņojums, atrodas ne tikai dabiskas ūdensteces 

aizsargjoslā, bet arī tauvas joslā gar upi, līdz ar to pašvaldība nav tiesīga šo būvju novietojumu 

saskaņot, tāpēc sagatavots lēmuma projekts ar atteikumu par šo ēku izvietojuma saskaņošanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – 3 (Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 1 (Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt saskaņot nekustamā īpašuma Meijas”, Katlakalnā, īpašniekiem divu palīgēku 

izvietojumu tuvāk par  5 m no pašvaldības zemes vienību robežas. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par būvju izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:10:25) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – saņemts iesniegums no iedzīvotājas, kurš lūdz saskaņot ēku un 

inženierbūvju izvietojumu viņa īpašumā. Konstatēts, ka uz zemes atrodas vairākas ēkas, bet 

saskaņojums nepieciešams šķūnim, kas atrodas tuvāk robežai, nekā noteikts. Sagatavots lēmuma 

projekts par ēku izvietojuma saskaņošanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās  Andris Vītols, Dace Cīrule, Jānis Zvaigzne, Juris Žilko, Voldemārs 

Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Saskaņot nekustamā īpašuma “Ziedonis Nr.514”, Katlakalnā, īpašniekam projektētā šķūņa 

izvietošanu 0,43m attālumā no Ķekavas novada pašvaldības zemes vienības.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par būvju izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:19:05) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule -  saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot 

ēku izvietojumu viņa īpašumā. Konstatēts, ka īpašums pieder iesniedzējam un tas robežojas ar 

trīs Ķekavas novada pašvaldībai piederošiem zemes īpašumiem. Sagatavots lēmuma projekts par 

dārza mājas izvietojuma saskaņojumu no robežas tuvāk par normatīvajos aktos noteikto. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Cīruļu iela 1”, Baložos, īpašniekam trīs ēku izvietojumu par 

tuvu no Ķekavas novada pašvaldības zemes vienību robežas. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:21:00) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – paredzēts atsavināt zemes īpašumu Baldonē, kas sastāv no 

neapbūvēta zemes gabala 1625 kv.m. platībā un kuram izsoles sākuma cena noteikta – 24180 

euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Kļavu iela 2, Baldonē,  

sastāvošu no zemes vienības 1625 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē.  

Lēmums pielikumā.  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

9 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:22:18) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – arī šis zemes gabals atrodas Baldonē, tā platība ir 1238 kv.m. 

un izsoles sākuma cena noteikta 26500 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Smilšu iela 4, Baldonē, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 1238 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:23:14) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – šis īpašums atrodas Baldones pagastā, tas ir 10.23 ha platībā 

un izsoles sākuma cena noteikta 77250 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Kūdra”, Baldones pagastā, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 10,23 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:14) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule -  šis īpašums 1.03 ha platībā atrodas Ķekavas pagastā un 

izsoles sākuma cena noteikta  35300 euro. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Varalauki”, Ķekavas pagastā, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 1,03 ha platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1: 25:13) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – zemes gabala platība ir 2556 kv.m., tas atrodas Baldonē un tā 

izsoles sākuma cena noteikta 24000 euro.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Vecupes iela 5, Baldonē, 

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 2556 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par dzīvokļa īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:22) 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule – dzīvokļa īpašums ir 27.5 kv.m. platībā atrodas Rāmavā un tā 

izsoles sākuma cena noteikta 10750 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),   

"Pret" – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības dzīvokļa īpašumu Rāmavas iela 27-7, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, 27,5 m2 platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:27:34) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojuma teritorija atrodas Ķekavas pilsētā, tas 

apstiprināts 2015.gadā un stājies spēkā, 2021.gadā veikti pirmie tā grozījumi, kas paredzēja 

daudzdzīvokļu namu būvniecību, bet laika gaitā īpašniekam tas vairs nelikās perspektīvi, tāpēc 

2023.gadā uzsākti grozījumi, kas paredzēs individuālo vai rindu māju būvniecību. 

Detālplānojums paredz pieslēgumu centrāliem tīkliem, kas daļā detālplānojuma jau realizēti. 

Lēmuma projekts sagatavots par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumus daļā - nekustamajā īpašumā Atmodas 

ielā 26, nekustamajā īpašumā Saktas iela 3, Ķekavā, publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:29:51) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Krogsilā, tas robežojas ar autoceļu 

P137, saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi ar mērķi 

veidot tirdzniecības, vai pakalpojuma objektu, degvielas uzpildes staciju un vienas privātmājas 

būvniecību. Šajā teritorijā nav ne centrālo ūdens, ne kanalizācijas tīklu, tomēr autoceļam otrā 

pusē ir pašvaldības spiedvads, līdz ar to paveras iespējas tam pieslēgties, tomēr gala risinājums 
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parādīsies detālplānojuma izstrādes laikā. Lēmuma projekts sagatavots par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Smailes”, Krogsilā, Ķekavas 

pagastā, automazgātavu, degvielas uzpildes stacijas, tirdzniecības objekta, savrupmājas, 

viesu nama būvniecībai, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:32:04) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – autoceļš V6 vijas caur Ķekavas pilsētu, tas savieno 

autoceļu P137 un autoceļu A5, un šobrīd saņemts iesniegums no Latvijas valsts ceļiem ar 

lūgumu atdalīt nelielu ceļa daļu pie autoceļa A5. Tas saistīts ar to, ka dome pieņēmusi lēmumu 

par autoceļa V6 pārņemšanu, tomēr šo nelielo zemes gabalu Latvijas valsts ceļi vēlas paturēt, 

kas varētu būs saistīts ar perspektīvo autoceļa A5 attīstību. Tā kā ceļš līdz šim nav uzmērīts, tad 

tā sadale iespējama ar domes lēmumu. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot p ar lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Sadalīt Satiksmes ministrijai piekritībā esošo nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8070 

008 1356, zemes vienību 8070 008 1675, zemes vienībās atbilstoši grafiskajam 

pielikumam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

15. 
Par atļauju turpināt zemes ierīcības projekta izstrādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:33:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – pašvaldībā saņemts iesniegums, kurā īpašnieks lūdz 

atkārtoti izdot zemes ierīcības projekta nosacījumus. Pirmais darba uzdevums izdots 2022.gadā 
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un tā termiņš ir notecējis, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par jauna darba uzdevuma izdošanu 

zemes sadalei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut turpināt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Baltiņi”, Alejās, 

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:35:35) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Baldonē, pašvaldībā saņemts 

iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt zemes ierīcības projektu, jautājums izskatīts komitejā un 

saskaņā ar komitejā lemto sagatavots darba uzdevums zemes sadalei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi Vecupes ielā 7, Baldonē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 
 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

17. 
Par Jauniešu domes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:37:00) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sakaņā ar normatīvo aktu prasībām, pašvaldība darbā 

ar jauniešiem ir tiesīga izveidot jauniešu domi. Jauniešu dome ir pašvaldības domes izveidota 

institūcija, kuras mērķis ir nodrošināt novada jauniešu interešu pārstāvniecību, kā arī veicināt 

novada jauniešu līdzdalību un personīgo izaugsmi politiskajās, izglītības, sporta, sociālajās un 

kultūras norisēs vietējā, valsts un starptautiskā mērogā. Tālāk Romanovska skaidro nolikuma 
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normas, kas nosaka Jauniešu domes darbību. Tāpat pašbaldības budžetā paredzēts finansējums 

Jauniešu domes darbības nodrošināšanai. Romanovska informē, ka komiteja lēma veikt 

nolikumā vairākus grozījumus, tāpēc viņa ar priekšlikumiem pievienojusi labotos dokumentus.  

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Ineta Romanovska, Zane Sniķere, Andris Vītols, Jānis 

Zvaigzne, Linda Zaķe, Juris Žilko. 

Baire secina, ka nepieciešama dokumenta pārbaude, tāpēc izsludina pārtraukumu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:20 līdz plkst. 14:55. 

Baire atsāk domes sēdi (ierakstā plkst.2:21:42) 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Ineta Romanovska, Andris Vītols, Zane Sniķere, Andris 

Ceļmalnieks, Linda Zaķe, Juris Žilko, Valts Variks, Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne. 

Zvaigzne precizē normatīvos aktus, kuri pamato Jauniešu domes izveidi, norādot, ka tas ir 

tehnisks labojums, kurš jāveic lēmuma projektā. 

Andris Vītols atsauc savu priekšlikumu – “Izteikt 20. punktu šādā redakcijā: "20. Jauniešu 

domes sēdes tiek publiski izziņotas, ievietojot informāciju Ķekavas novada sociālajos medijos un 

pašvaldības domes sēžu grafikā, kā arī publicējot informatīvajā izdevumā" 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Balsot par alternatīvo jauniešu domes nolikumu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Balsot par precizēto lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Jura Žilko - 

Izteikt 20. punktu šādā redakcijā: [20. Jauniešu domes sēdes tiek publiski izziņotas, 

ievietojot informāciju Ķekavas novada pašvaldības tīmeklī www.kekava.lv un pašvaldības 

sociālo tīklu profilos, un pašvaldības domes sēžu grafikā, kā arī atsevišķā Jauniešu domes 

sēžu grafikā.], 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs),  "Pret" – 8 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), “Atturas” – 5 (Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu basojumu – 

Juris Žilko balsoja par, viņam žēl, ka vairākums deputātu šo priekšlikumu neatbalstīja, jo ar to 

tiek leģitimizēta brīva interpretācija šai jautājumā, un deputāti atņem sev iespēju prasīt zināmu 

atbildību. 

Andris Ceļmalnieks balsoja pret, jo ir būtiski un tas būtu arī pareizi jauniešiem šobrīd strādāt ar 

šo nolikumu, darba procesā konstatēt nepilnības vai neprecizitātes un jau pēc kāda laika paši 

jaunieši varēs virzīt nolikuma grozījumus, kurā precizēt normas. 

 

Baire aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada Jauniešu domes nolikumu un izveidot Ķekavas novada 

Jauniešu domi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:07:33) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldības jaunā likuma normas nosaka, ka 

pašvaldības viena no funkcijām ir atbalstīt sportu un veselības veicināšanu. Lai nodrošinātu 

pašvaldības atbalstu šai jomā, tad jāapstiprina jauni saistošie noteikumi. Atbalsts dalās trīs 

lielās grupās, viena – atbalsts sacensībām un treniņnometnēm 25% apmērā, otrs ir sporta un 

veselību veicinošu pasākumu organizēšana 10% apmērā un trešais – sporta organizāciju 

darbības nodrošināšana 65% apmērā. Saistošie noteikumi ir papildināti ar astoto sadaļu, kas 

nosaka De minimis atbalsta nosacījumus saimnieciskās darbības veicējiem, kas pretendē uz 

līdzfinansējuma saņemšanu. Tālāk Romanovska skaidro jēdziena De minimis būtību un 

piemērošanu. Jautājumu izskatīja komitejās un atbalstīja. Romanovska informē, ka iesniegusi 
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priekšlikumu, papildināt saistošo noteikumu paskaidrojuma rakstu ar sabiedriskās apspriešanas 

laika datumiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, Juris Žilko, Ineta Romanovska, Māris 

Zelčs, Viktorija Baire, Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks. 

Andris Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Precizēt SN paskaidrojuma raksta 8. punktu Izstrādes gaitā veiktās konsultācijas ar 

privātpersonām un institūcijām: Saistošo noteikumu projekts tika publicēts pašvaldības 

mājas lapā no 2024. gada 30. jūlija līdz 2024. gada 12.augustam (ieskaitot), 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola - 

Saskaņā ar juridiskās tehnikas prasībām, neizteikt 3. punktu tabulas veidā, bet noformēt 

teksta veidā, 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola - 

3. punktā norādīt precīzāku procentuālo sadalījumu, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – 10 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 2 (Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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4.priekšlikums no Andra Vītola - 

Izteikt SN 6. punkta ievaddaļu šādā redakcijā: "6. Finansējums paredzēts individuālo un 

komandu sporta veidu sportistiem, kuri atbilst vismaz vienam no turpmāk minētajiem 

kritērijiem" 

Atklāti balsojot   

ar 8 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš bija pret šādu priekšlikumu, jo tā ir tikai vārdu 

spēle, kas nemaina būtību, tāpēc tā ir laika vilcināšana. 

 

Papildina saistošos noteikumus ar atbalstīto priekšlikumu un Baire aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.23/2024 “Par 

pašvaldības atbalstu sporta un veselības veicināšanā Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma 

rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

19. 
Par Ētikas komisijas izveidošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:33:25) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – šā gada maijā stājās spēkā grozījumi Bāriņtiesu likumā, kas 

paredz sūdzības par Bāriņtiesas amatpersonu un darbinieku pārkāpumiem izskatīt speciāli 

izveidotā Ētikas komisijā. Ņemot vērā šos grozījumus, sagatavots lēmuma projekts par komisijas 

izveidošanu. Ir saņemti piecu pašvaldības darbinieku iesniegumi, kuros viņi piekrīt darboties 

šajā komisijā un lēmums paredz izdot atļauju amatu savienošanai šiem komisijas locekļiem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Māris Zelčs, Viktorija Baire, Jolants Austrups, Jānis 

Zvaigzne, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisiju par bāriņtiesas nodarbināto 

pārkāpumu izvērtēšanu piecu locekļu sastāvā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:44:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – sagatavots lēmuma projekts par papildus līdzekļu 

piešķiršanu Pļavniekklna sākumskolas pārbūves būvekspertīzei. Šobrīd uzsākti darbi pie vecā 

skolas korpusa pārbūves, un, uzsākot darbus, konstatēts, ka nesošie mezgli nav tādi, lai uz tiem 

būvētu jauno konstrukciju, tāpēc būvkonstrukcijām jāveic būvekspertīze, kam nepieciešami 

papildus līdzekļi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

No Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā paredzētajiem līdzekļiem Attīstības 

pārvalde budžeta kodā 22391 “Finansējums energoefektivitātes paaugstināšanas projektu 

uzsākšanai” novirzīt 908,00 EUR būvprojekta “Pļavniekkalna sākumskolas pārbūve 

Pļavniekkalna ielā 20, Katlakalnā, Ķekavas novadā” izmaiņu sadaļu būvekspertīzei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks – 2023.gada rudenī, apsekojot iestādi, speciālisti 

konstatēja, ka jāveic uzlabojumi pirmsskolas izglītības iestādes ārtelpā, konkrēti nojumēm, 

budžetā šai gadā piešķīra līdzekļus jaunas nojumes būvniecībai, bet saskaņā ar iepirkumu, šo 

līdzekļu nepietiek, tomēr Daugmales pamatskolas budžetā atrasti nepieciešamie papildus 

līdzekļi, tāpēc jāveic budžeta sadaļu korekcija. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt finansējumu nojumes-vasaras klases būvniecībai Daugmales pamatskolas 

pirmsskolas grupas “Namiņš” vajadzībām, pārdalot līdzekļus Daugmales pamatskolas 

2024.gada budžetā.  

Lēmums pielikumā.  

 
Ceļmalnieks saka paldies deputātiem par izpratni un atbalstu. 

 

22. 
Par finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:51:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – saskaņā ar iepirkuma rezultātiem, ir konkursa 

uzvarētājs, kura tāme pārsniedz budžetā pieejamos līdzekļus, tāpēc šī projekta realizācijai 

nepieciešams papildus finansējums. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Kristīne Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks),  "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

No Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā paredzētajiem līdzekļiem attīstības 

pārvalde budžeta kodā 22391 “Finansējums energoefektivitātes paaugstināšanas projektu 

uzsākšanai” novirzīt 15 065,80 EUR projekta “Ķekavas vidusskolas sporta halles 

jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” būvekspertīzes 

veikšanai.  

Lēmums pielikumā.  

 

PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

23. 
Par ielu seguma sagatavošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:53:35) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – saņemts iesniegums no šo ielu iedzīvotājiem, kurā viņi 

lūdz slēgt sadarbības līgumu par ielu pamatnes seguma sagatavošanu un paši iedzīvotāji tad 

finansētu cietā seguma ieklājumu. Sapņu un Kameņu ielām piešķirts pašvaldības ielas statuss, 

tāpēc pašvaldībai šīs ielas jāuztur. Šāds līdzīgs lēmums jau pieņemts attiecībā uz Zeltozola ielu. 
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Tā kā ielām ir pašvaldības ielas statuss, tad budžetā ir piešķirti līdzekļi šo ielu uzturēšanai, tāpēc 

papildu finansējums nebūs nepieciešams. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Tatjana Tihoņenko, Māris Zelčs, Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar A.L. par Kameņu un Sapņu ielas, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

daļas 1183 m2 platībā, pamatnes sagatavošanu ar saistvielām saistītu segumu uzklāšanai.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:58:36) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot šo jautājumu viņš konstatējis, ka saņemts viņa 

iesniegums, kurā viņš aicina pārskatīt Ētikas komisijas sastāvu, lai tiktu izpildītas Ētikas kodeksa 

normas. Jautājumu izskatīja Finanšu komitejā, tomēr jautājuma virzība uz domes sēdi netika 

atbalstīta. Viņaprāt, noraidījums saistīts ar informācijas trūkumu, kas šobrīd ir novērsts, jo 

saņemti divi iesniegumi no divām politiskajām partijām, viņš arī sagatavojis lēmuma projektu 

par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Dace Cīrule, Juris Žilko, Karīna Putniņa, Andris Vītols, Gatis Līcis, 

Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska.  

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatē Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Andris Vītols. 

Baire secina, ka Andris Ceļmalnieks savu priekšlikumu – “Atlikt jautājuma lemšanu līdz atbildes 

saņemšani no VARAM” - iesniedzis par vēlu jau debašu laikā, tāpēc par to netiks balsots. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola - 

Lūgt radušās situācijas skaidrojumu Viedās administrācijas un reģionālās attīstības 

ministrijai, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs), "Pret" – 9 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Juris Žilko balsoja par, viņam žēl, ka kolēģiem ir bailes no skaidrojuma iegūšanas. 

Viktorija Baire balsoja pret, jo runa ir tieši par domes izdotiem iekšējiem noteikumiem, kā arī 

Pašvaldību likumā konkrēti atrunāts proporcionalitātes princips, kas skaidri un gaiši runā par 

sarakstiem, kas ir startējuši vēlēšanās. 

Andris Vītols balsoja par, jo ir skaidrs, ka arī, pieņemot iekšējos normatīvos aktus, domei 

jāievēro ārējo tiesību aktu normas, kas arī būtu ministrijas skaidrojumā. 

Gatis Līcis vēlas redzēt, kurā ārējā normatīvā aktā ir definēts proporcionalitātes princips 

attiecībā uz komisijām. 

 

Priekšlikums netika atbalsīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ētikas komisijas sastāva precizēšanu” 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Rihards Gorkšs), “Pret” – 9 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Juris Jerums, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),   

“Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: lēmumu neatbalstīt. 

 
Andris Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu - ņemot vērā Andra Vītola priekšlikumu, 

kuru viņš neatbalstīja, un viņa priekšlikumu, kuru viņš iesniedza par vēlu, balsojumā par 

lēmumu viņš atturējās, jo nekas viņam neliedz nosūtīt šo jautājumu ministrijai, lūdzot padomu, 

un tad viņam būs pārliecība par tālāko rīcību. 

 

Sēdi slēdz plkst. 17:01. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 


